

2025年7月8日

翠華集團聲明

最近,有不法分子自稱為翠華集團的代表,通過網絡招募負責食物包裝的工作人員。 對此,本集團嚴正聲明,並未進行任何與此相關的招聘活動。我們對此類欺詐行為表示強烈譴責,並希望公眾保持警惕,以避免上當受騙。

我們提醒應聘者在申請工作時,應對招聘信息進行仔細核查。在提供任何個人資料之前,請務必確認對方的身份和真實性。特別是,請注意本集團的招聘流程不會要求應 聘者在網上填寫其個人資料,包括但不限於銀行資料或其他敏感信息。任何要求提供 此類資訊的行為均應引起警覺。

本集團的唯一官方網站為 https://www.tsuiwah.com。如果您接收到任何可疑的招聘信息或有任何疑問,請立即聯繫我們人事部王小姐,電話號碼為 5226 2733。我們將竭誠為您解答疑問,並協助您進行核實。

感謝您對翠華集團的支持與信任,我們將持續努力提供安全和可靠的服務。

營運機構:翠華控股有限公司 Operated by: Tsui Wah Holding Limited





Tsui Wah Group Statement

Recently, there have been reports of fraudulent individuals claiming to represent Tsui Wah Group, recruiting food packaging staff online. In response, our company would like to clarify that we are not conducting any recruitment activities related to this matter. We strongly condemn such fraudulent actions and urge the public to remain vigilant to avoid falling victim to scams.

We advise job seekers to carefully verify any recruitment information before applying. It is crucial to confirm the identity and authenticity of the requester before providing any personal information. Specifically, please be aware that our recruitment process will never require applicants to provide bank details or other sensitive information online. Any request for such information should raise immediate red flags.

Our official website is https://www.tsuiwah.com. If you receive any suspicious job offers or have any questions, please contact our HR Department at 5226 2733 and ask for Ms. Wong. We are committed to addressing your inquiries and assisting you with verification.

Thank you for your support and trust in Tsui Wah Group. We will continue to strive to provide safe and reliable services.

營運機構:翠華控股有限公司 Operated by: Tsui Wah Holding Limited